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Szóbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az Innovációs
és Technológiai Minisztériumot vezető miniszterhez

,,Mikor vehetik végre igénybe Siófok, Balatonfüred és Keszthely lakosai, valamint a
desztinációban tartózkodó vendégek a beígért elektromos buszokat?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

A környezettudatosság előmozdítása érdekében, a technológiai fejlődések hatására a
Kormányzat több programot indított az elmúlt években. Az IKOP keretein belül a 1247/2016.
(V. 18.) számú Kormányhatározatban, a melléklet 100. sorában 2 milliárd forint indikatív
támogatási kerettel nevesítették a Balatoni települések közösségi közlekedésének fejlesztését,
melynek célja elektromos autóbuszok beszerzése volt Siófok, Balatonfüred és Keszthely
számára.

A nevesített elektromos buszok beszerzése projekt megvalósításához szükséges
pályázat benyújtására Siófok, Balatonfüred és Keszthely városok Konzorciumi Megállapodást
kötöttek, mindhárom önkormányzat képviselő-testületének teljeskörű támogatása mellett. A
települések közösségi közlekedésében a megpályázott elektromos buszok kiváltanák a
gázolajjal működő, többségében koros gépjárműveket, valamint hozzájárulnának a takarékos
működéshez is.

A Balaton Fejlesztési Tanács 2017. februári ülésén- a jegyzőkönyv tanúsága szerint -
a Magyar Turisztikai Ügynökség vezérigazgató-helyettese arról adott tájékoztatást, hogy a
korábban egyes uniós forrásmegjelöléssel induló projektek átkerültek a hazai forrásból
megvalósítandók közé, ezzel a lépéssel az elektromos buszok tendere is az MTÜ döntésére vár.
Az azóta eltelt közel másfél éve egyéb érzékelhető cselekmény ebben a projektben nem volt,
így a települések lakossága, vendégei azóta is hiába várják a közösségi közlekedés
modernizációját, a környezetkímélő elektromos autóbuszokat.



Lássuk be, a hangzatos Balatoni Fejlesztési Program egyes elemei csak papíron léteznek. Mikor
vehetik végre igénybe Siófok, Balatonfüred és Keszthely lakosai, valamint a desztinációban
tartózkodó vendégek a beígért elektromos buszokat?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018.július 10.
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